
 

 

                         

 

Αθήνα 22 Απριλίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

 Θέμα:  « Ξανά χωρίς Αεροδιακομιδές του ΕΚΑΒ η Ήπειρος και τα Ιόνια νησιά».  

 

Στην προηγούμενη Επίκαιρη Ερώτηση με αριθμό 205,11-04-2025, ώρα 17.03΄που 

συζητήθηκε στη βουλή το ζήτημα της απουσίας ελικοπτέρου στη μόνιμη βάση Αεροδιακομιδών του 

ΕΚΑΒ στη Δυτική Ελλάδα, μετά το κλείσιμο της βάσης Αεροδιακομιδών του ΕΚΑΒ στο Άκτιο, που 

λειτουργούσε από το 2019 παρέχοντας κρίσιμες υπηρεσίες σε Δυτική Ελλάδα και Ιόνια Νησιά, είχατε 

δεσμευτεί ρητά για την τοποθέτηση νέου ελικοπτέρου στο Άκτιο, προκειμένου να καλυφθούν οι 

αυξημένες και χρόνιες ανάγκες παροχής επείγουσας προνοσοκομειακής φροντίδας της περιοχής. 

Ωστόσο, παρά τις δημόσιες δεσμεύσεις σας, όχι μόνο δεν έχει υλοποιηθεί η υπόσχεση για το νέο 

ελικόπτερο, αλλά σταμάτησε πλέον και η παρουσία του στρατιωτικού ελικοπτέρου που μέχρι 

πρότινος εξυπηρετούσε προσωρινά τις ανάγκες των πολιτών. 

Η βάση του Ακτίου εξυπηρετεί περισσότερες από 500 επείγουσες μεταφορές ετησίως, μειώνοντας 

σημαντικά τον χρόνο πρόσβασης σε φροντίδα. Εδώ και ένα μήνα, λόγω απουσίας ελικοπτέρου στη 

βάση ΕΚΑΒ στο Άκτιο, η Δυτική Ελλάδα παραμένει και πάλι χωρίς κάλυψη επείγουσας 

προνοσοκομειακής φροντίδας για περιπτώσεις επειγόντων περιστατικών που απαιτούν 

Αεροδιακομιδή, με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την υγεία και την ασφάλεια των κατοίκων της. 

Επειδή, εύλογα αναδύεται το ερώτημα της ισότιμης παροχής υγειονομικών υπηρεσιών στη Δυτική 

Ελλάδα και στα Ιόνια Νησιά, αφού οι κάτοικοι της περιοχής στερούνται έγκαιρης πρόσβασης σε 

ιατρική περίθαλψη και διακομιδές, 

Επειδή, ενόψει και της τουριστικής περιόδου, ο πληθυσμός της Δυτικής Ελλάδας και των Ιονίων 

Νήσων αυξάνεται κατακόρυφα, καθίσταται  επιτακτική η ανάγκη λειτουργίας της βάσης ΕΚΑΒ 

Αεροδιακομιδών στο Άκτιο προκειμένου να αποφευχθούν δυσάρεστα γεγονότα, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Για ποιο λόγο δεν έχει υλοποιηθεί μέχρι σήμερα η δημόσια δέσμευσή σας για την 

τοποθέτηση νέου ελικοπτέρου Αεροδιακομιδών στο Άκτιο, και γιατί διακόπηκε ακόμα 
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και η λειτουργία του στρατιωτικού ελικοπτέρου που κάλυπτε – έστω προσωρινά – την 

περιοχή; 

2. Ποιες είναι οι άμεσες ενέργειες στις οποίες προτίθεται να προβεί η κυβέρνηση ώστε 

να διασφαλίσει μόνιμη και αξιόπιστη κάλυψη Αεροδιακομιδών στη Δυτική Ελλάδα και 

τα Ιόνια Νησιά; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 

Μπάρκας Κώστας 
 




